
 

 

Referat frå styremøte 3.Septemberi kl 20.00, på teams. 

 

Sak 23/24  Godkjenning av innkalling og sakliste 

   Godkjent 

 

Sak 24/24  Godkjenning av referat frå førre møte. 

   Godkjent, men referat frå sekretær må kome før. 

   Borgny sender ut på nytt frå båe møta etter kveldens møte.  

 

Sak 25/24  Runden i Oppland 

   Randsfjordregionen: God aktivitet i laga. 

Valdres: God aktivitet i laga der og. Servering til konfirmantane når dei 
gjekk pilgrimsleden mellom anna. 

Alle Bygdekvinnelaga i Valdres er spurte om å vera med på 
rakfiskfestivalen. 

Toten laga: ØT var aktive med i Helt på jordet. Nøysomt, servering til 
demenskoret. Og div andre kurs.  

VT kålrotensdag på Ihle. 

   Nord Gdalen: Lesja og Lesjaskog samarbeider om mellom anna Nøysom. 

   -God aktivitet i heile norddalen.  

   -Hausttakkefest. 

   -Nøysom i nesten alle laga i norddalen. 

   -Sør Gdalen: Fåbergdagen -vassdragsaksjonen og bakst. 

Høsttakkefest i Fåberg Kirke. Kafeen starter opp att, og div kurs og kveldar.   

   -Nøysom i nesten alle laga der og.  

 



 

 

Sak 26/24  Planar framover 

   -Vassdragsaksjonen fortsett 

   Alle kommunar får og no brosjyra. 

   -Nøysomt 

   Har ikkje fått svar på om vi fekk søknaden godkjent 

Vore i kontakt med Restauranten REST i Oslo, som serverer fyrste klasses 
mat av «reste mat» 

   -Ledersamling i haust 

   Dagsamling på Vinstra 23.november. 

   Borgny kontaktar Mikkel. 

   -Årsmøte 2025 8. og 9.mars. 

   Husflidslaget har på Honne 15.-16.mars. 

   Borgny har sendt tilbudsmail til Honne og Toftemo. 

   Kreftforeninga sin dag 16. mars  

Anne Beathe Tvinnerheim «Er det viktig for resten av verda at vi blir meir 
sjølvforsynte?» - vi ventar på møtedato frå ho.  

    

 

Sak 27/24  Eventuelt 

   Ingenting under eventuelt. 

 

     

 

Ref.Borgny 


